

Name:

姓名(中):

電話 Phone :

地址 Address :

電郵 Email :

教會 Church :

這是新地址，請代為更改資料。(請附舊地址)
This is a new address. (Please attach your old address)

舊地址

Old Address :

我願意在禱告中記念加拿大聖樂敬拜協會，請繼續與我聯絡。
I will pray for Canadian Worship and Music Ministry Association regularly,
please keep me in touch.

我願意參予加拿大聖樂敬拜協會事工，請與我聯絡。
I would like to participate in Canadian Worship and Music Ministry Association's ministries,
please contact me.

我願意在經濟上支持「敬協」。現奉上 \$ 支持「敬協」各項事工。
(包括各項形式聚會 / 詩歌創作 / 編印詩集 / 唱片制作 / 多市以外事工 / 教會崇拜等等)
I will contribute financially to the ministry of the CWAMMA, enclosed please find cash/a
cheque of \$ supporting CWAMMA's ministries.
(including workshop/concert/composing new hymns / publishing new hymnals/recording/
out-town service/church service etc.)

凡奉獻 \$10.00 或以上可獲退稅收據，支票抬頭請填寫「Canadian Worship and Music Ministry Association」。
All donations \$10.00 or more are eligible to be issued official donation receipts in accordance with the requirements
of the Income Tax Act. Please make cheque payable to "Canadian Worship and Music Ministry Association".

Mailing Address:

Canadian Worship and Music Ministry Association
PO Box 7232 Warden Centre PO
Markham, Ontario
L3R 5V1 Canada